

## Scholarships

### School Nomination Scheme (Outstanding Students)

1. Students may be nominated for admission if they rank first in the whole level and have grade B or above in conduct (based on P5 results and confirmed in the headteacher's nomination document).
2. Admitted students will each receive an entrance scholarship of \$2,000.

### Young Talents Scheme

1. Students who have achieved national/ regional junior level in their talented areas may apply for admission through the scheme.
2. Students admitted through the scheme will each receive a Young Talents Scholarship of \$4,000.

### Scholarship for Academic Excellence

On promotion to F2 and up to F6, students who rank within the top 15% of the whole level and score grade B or above in conduct will each receive a Scholarship for Academic Excellence ranging from \$2,000 to \$6,000, depending on class level and performance.

### Concurrent Award of Scholarships

Academic scholarships may be awarded concurrently with the Young Talents Scholarship.

## 獎學金

### 學校提名（獎學）計劃

1. 學生須符合以下要求，經學校提名，將獲優先考慮：
  - 成績為全級首名、操行達乙等或以上  
(根據小五學年成績，並由校長提名確認)
2. 經本計劃取錄的學生可獲入學獎學金\$2,000。

### 才藝獎勵計劃

1. 學生具國際或地區認可水平之才藝可申請才藝獎勵計劃。
2. 經本計劃取錄的學生可獲才藝獎學金\$4,000。

### 學業優異獎學金

同學升讀中二至中六期間，成績名列前 15%、操行達乙等或以上，可獲獎學金，金額為\$2,000 至\$6,000 不等，視乎年級及成績而定。

### 頒發獎學金安排

學業獎學金與才藝獎學金可同時頒發。